

Call for Papers for Automation 2023 

Ladies and Gentlemen. The Automation 2023, organized by the Chinese Institute of Automation Engineers (CIAE) every year, will be held at National Taipei University of Science and Technology on December 8-10, 2023. We welcome all the advanced authors to participate in the conference, and if you are interested in organizing a special session, you can submit your proposal by August 15, 2023 to Prof. Yung-Yao Chen, (yungyaochen@gapps.ntust.edu.tw), and upload the paper before September 29, 2023. For details, please refer to the conference website.

https://www.automation2023.org

If you have any questions, please feel free to contact the General Chairs.


IMPORTANT DATES:
Paper Submission Deadline: 29 Sep, 2023
Acceptance Notification: 20 Oct, 2023
Final Submission: 17 Nov, 2023 
Registration Deadline: 1 Dec, 2023
Conference Dates: 8-10 Dec, 2023



Automation 2023研討會徵稿 

[bookmark: _GoBack]各位先進，每年由台灣自動化科技學會主辦的Automation 2023，今年將於2023年12月8-10於臺北科技大學召開，歡迎先進踴躍投稿參加，如有興趣籌組special session，可於2023年8月15日前遞交計畫書給台灣科技大學電子系陳永耀教授(yungyaochen@gapps.ntust.edu.tw)，並於2023年9月29日前上傳論文，詳細內容請參考大會網站:

https://www.automation2023.org

如有任何問題，歡迎與大會主席聯繫

--

General Chairs
Prof. Chin-Sheng Chen (saint@ntut.edu.tw)
Prof. Chao-Ching Ho (hochao@ntut.edu.tw)

National Taipei University of Technology
No.1, Sec. 3, Zhongxiao E. Rd., Da’an Dist., Taipei City 106344, Taiwan
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